



# GREIPSTAD FOTBALL

- EN KLUBB Å VÆRE STOLT AV

## Til stede:

Jardar Lie  
Ole Kristian Skomedal  
Knut Anders Eldhuset  
Aina Berntsen  
Malene Opheim

Referatført:

**Hortemo - 19.04.16**

## Forfall:

**Emne / sak: Styremøte Greipstad fotball**

**Dato: 18.04.2016**

**Kl: 20.30 – 22.30**

Nr.	Sak	Ansvar
00/16	Godkjenning av referat	Ole Kr.
<b>18.04.16:</b> Ingen kommentarer på referat fra forrige møte – godkjent.		
02/16	«unntatt fra offentligheten»	Ole Kr.
Vedtak; «unntatt fra offentligheten»		
10/16	Fremtidige styremøter(dato, klokkeslett og intervall)	Ole Kr.
<b>Vedtak:</b> Styret ønsker å ha en møteplan for kommende styremøter. Tidligere styre hadde utarbeidet et forslag, men av ulike årsaker herunder familiære forhold ble disse på nytt drøftet. Underliggende datoer er nå satt for styremøter i 2016. Dersom medlemmer har saker som en ønsker drøftet/avklart i styret må disse meldes inn senest 14 dager før avsatt møtedato. Dette av rent praktiske årsaker, så som møteinnkalling 7 dager før, innhenting av tileggsinformasjon, innhenting av råd veiledning, faktaopplysninger, etc.		
<b>Fastsatte møter 2016</b>		
<ul style="list-style-type: none"><li>• Tirsdag 24.05.16<ul style="list-style-type: none"><li>○ Agenda satt medio dato:<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Status kunstgressbane 2?</li><li>▪ Garderobeantall og fasiliteter</li><li>▪ Sak 15/16 - Spørsmål om kompensasjon til trener til gutter 02/03</li></ul></li></ul></li><li>• Tirsdag 14.06.16<ul style="list-style-type: none"><li>○ Agenda satt medio dato:<ul style="list-style-type: none"><li>▪ Lagkasser? Hva gjør vi? Reskonto(innspill rep. fra hovedstyret)</li></ul></li></ul></li><li>• Tirsdag 23.08.16</li></ul>		

- *Agenda satt medio dato:*
  - *Valgkomité*
- Tirsdag 20.09.16
- Tirsdag 18.10.16
- *Agenda satt medio dato:*
  - *Dato og agenda årsmøte*
- Tirsdag 29.11.16
- *Agenda satt medio dato:*
  - *Status økonomi*
- **Årsmøte 24.01.17**

<b>18/16</b>	Manglende oppgjør fra Songdalen kalender	Ole Kr
--------------	--	--------

**Vedtak:**

Det viser seg at oppgjøret til Lions ikke er sluttført. Tidligere formann tar kontakt med økonomiansvarlig for ivaretagelse av dette. Styret sender ut en påminnelse til de trenere som ev. enda ikke har innbetalt beløpet etter felles dugnad med salg av kalender.

**18.04.16:**

Tidligere formann har oversendt liste med betalende lag til økonomiansvarlig. Dette er nå ivaretatt, pengene er i dag den 19.04.16 overført og saken avsluttes.

<b>19/16</b>	Inndeling av kamper og treningstider for sesongen 2016	
--------------	--	--

**Vedtak:****04.04.16:**

”Kabalen” ifm. banekapasitet er i år svært utfordrende. Det er enda store usikkerhet knyttet til hvilke baner som blir spilleklare til sesongen. Som en konsekvens av dette er styre inneforstått med en utfordrende situasjon, denne vil kreve tålmodighet, struktur og velvilje hos alle parter. Dette slik at alle skal kunne få et tilbud om å spille fotball.

Styret ber om at Sportslig koordinator tar dette arbeidet med seg inn i SU. Aina tar ansvar for saken og sender laglister inn til SU før behandling av saken. Forslag til treningstider utarbeides.

**18.04.16:**

Det er avtalt møte sammen med SU den 19.04.16 hvor en skal forsøke å få til en fordeling av treningstider og kamper på Hortemo.

**19.04.15:**

Møtet med SU gjennomføres, en enes om hovedprinsipper for treningstider ved Hortemo.

Enkelt fremsatt gjelder følgende:

- Dette er først og fremst en midlertidig løsning inntil gress banen åpnes, ca 1 mnd varighet (mai mnd)
- Alle MÅ være fleksible, samt bidra til å finne løsning da dette er en krevende og vanskelig situasjon(hvor banekapasiteten er for dårlig, og som alle vet jobbes med saken...).

Det vil bli sent ut egen epost til trenere med orientering om ordningen og prioritering av banen. Det inviteres også til møte med -13 års trenere(5 og 7 er lag).

Kamp har høyere prioritet en trening mellom 5´er og 7´er lag(frem til 19.00).

- Dette vil si at dersom en kamp skal avvikles på banen, må laget som skulle ha trent vike.

Kamp har høyere prioritet en trening mellom 11´er lag(fra 19.00)

- Dette vil si at dersom en 11´er kamp skal avvikles på banen, må laget som skulle ha trent vike.

Dersom alle er flinke til å benytte seg av kalender/booking systemet har vi bedre forutsetninger for å få kabalen til å gå opp.

<b>23/16</b>	Muligheter for internett/fiber på idrettshuset	Ole Kr.
--------------	--	---------

*Vedtak:*

Ole Kr. oversender en e-post til hovedstyret med henvendelse på om dette er mulig. Her fremlegger en sannsynelig pris på etablering, installasjon og mnd. kostnader. Videre foreslår Gil fotball å ivareta jobben med bestilling og ev. kontakt opp mot leverandør.

<b>24/16</b>	Innkjøp av Fairplay produkter	Ole Kr.
--------------	-------------------------------	---------

*Vedtak:*

Det er innført nye regler for fairplay, heriblant merking av soner for lag, kampvert, etc. Gil fotball ønsker å følge opp dette, samt fjorårets "fairplay" pris og anskaffer derfor enkelte fairplay produkter. Ole Kristian ivaretar.

<b>25/16</b>	Fellesdugnad med verv av støtte-medlemmer	Jardar
--------------	---	--------

*Vedtak:*

Det besluttes at klubben ønsker en fellesdugnad i form av at hvert enkelt medlem verver f. eks 1 - 2 støtte-medlemmer. Det berammes et «tak» på f. eks verv av 4 støtte-medlemmer til familier som har mer en 2 aktive barn i fotballen. Retningslinjer for dette kommer i sammen med dugnad. Klubben antar at dette kan skaffe klubben en god inntekt kontra andre dugnader, da det er minimalt med kostnader forbundet med dugnaden. Gil fotball må imidlertid følge anbefaling/veiledning til hovedstyret. Dette går ut på at støtte-medlem tegnes til GIL og ikke til kun fotballen, samt at en benytter deres logo. Pengene som kommer inn, går selvsagt uavkortet tilbake til fotballen.

<b>26/16</b>	Spørsmål om innkjøp av flaggstang	Ole Kr.
--------------	-----------------------------------	---------

Når GIL fyller 100 år kunne vi ønske oss et par flaggstenger på området. Dette slik at vi kan flagge ved viktige markeringer, herunder 100 års markeringen! Videre kunne vi benyttet disse til «Fairplay» flagging utenom dette. I år fikk GIL fotball «Fairplay» prisen av AFK, det er vi stolt av og kunne tenke oss å vise dette med flagging til alle besøkende!

*Vedtak:*

Ole Kr. oversender en e-post til hovedstyret med henvendelse på om det er muligheter for å bestille flaggstang. Her fremlegger Gil fotball sannsynelig pris dette, samt foreslår at Gil fotball kan ivareta jobben med bestilling.

<b>27/16</b>	Muligheter for å øke "grå søppeldunk" på utsiden av klubbhuset	Ole Kr.
--------------	--	---------

Når vi nå er flere folk som benytter anlegget på Hortemo, ser vi ofte at den grå dunk er for liten/full. Dette medfører dessverre at søppel ikke blir fjernet på den måten vi ønsker. Dermed ser anlegget også tidvis litt for rotete/forsøplet ut. Vi ønsker at området på Hortemo skal fremstå som rent og pent!

*Vedtak:*

Ole Kr. oversender en e-post til hovedstyret med henvendelse på om det er muligheter for å bestille en større søppeldunk. Her fremlegger Gil fotball sannsynelig pris på endringen(større dunk). Videre foreslår Gil fotball å ivareta jobben med bestilling og dialog opp mot kommunen.

<b>28/16</b>	Utstyr (baller, utstyr, web side shop, etc)	Jardar
--------------	---	--------

Det er ankommet en e-post fra Lars Thomsen hvor det pekes på for lite baller tilgjengelig, samt forslag om

ballnett med hengelås.

*Vedtak:*

Jardar ser på saken/tilgjengelig utstyr, samt tar saken opp i trenerforum i et forsøk på å finne en god løsning. Gil fotball har i de senere årene forsøkt ulike varianter av utstyr til lag/trenere. Da ved at trenere har hatt egne nett med baller, overtrekk, kjebler, etc og andre løsninger har også vært forsøkt da ved f. eks felles utstyr i idrettshuset som lag/trenere skulle hente inne før hver trening. Ingen av de nevnte løsningene har blitt oppfattet som god fra trenernes side. Styret har fått flere e-poster fra trenere som ikke er fornøyd med noen av disse løsningene...(!). Styret er da noe usikker på hva trenere ønsker, og deres forslag til løsning, saken drøftes derav i trenerforum.

Jardar anskaffer imidlertid baller som "akutt hjelp" til vi har funnet en minnelig løsning, som kanskje flere er fornøyd med? Videre tar Jardar opp med Scantrade(UMBRO) når web shop åpnes for klubbens medlemmer. Det forventes at denne løsningen snarlig er klar.

<b>29/16</b>	Lettere tilgang på dokumenter og info ut til trenere	Knut
--------------	--	------

Det er ankommet en epost fra Lars Thomsen med innspill på hvordan dokumenter/maler fra styre lettere kan søkes/finnes på Gil fotball internettside.

*Vedtak:*

Ole og Knut utarbeider forslag/innspill til Lars på alternative løsningsforslag.

<b>30/16</b>	Oppfølging av tidligere vedtak om foreldrerepresentasjon inn i ulike utvalg	Ole
--------------	---	-----

Det er tidligere vedtatt og besluttet at styret ønsker flere ressurspersoner inn i de ulike utvalg.

*Vedtak:*

Styret ønsker fortsatt dette og forventer at trenere sender inn navn på person/representant som kan delta.

Det er ønskelig at aktuelle navn sendes til; [styret@greipstadfotball.no](mailto:styret@greipstadfotball.no)

Tidsfrist for innsending av navn settes til 10.05.16.

Etter at vi(forhåpentligvis) har fått noen navn, tar styret en gjennomgang av behov. Aktuelle personer vil så bli kontaktet for videre avklaring.

Se for øvrig Gil håndbok for forklaring av roller/oppgaver/funksjoner.

<b>31/16</b>	Kontrakt/godtgjørelse trener/e senior A - <b>Orienteringssak</b>	Ole Kr.
--------------	--	---------

Kontrakt for 2016/17 sesongen er ikke inngått med hovedtrener senior A. Det er ønske fra styret om et innledende møte med trener for å drøfte situasjonen og "luften" hverandres tanker/ståsted. Møte skal avvikles den 19.04.16 ifm. gjennomgang av "kabalen" med treningstider.

*Aina Berntsen vurderes som innhabil i saken, da hun har nær tilknytning til hjelpetrener Marius.*

*Hun vurderes derfor som ikke menings- og stemme berettiget.*

**Saker til neste møte:**

<b>32/16</b>	Status kunstgressbane 2?	Ole/Lars
<b>33/16</b>	Garderobe; antall og fasiliteter	Jardar
<b>34/16</b>	Innkommende e-post fra Stian Gill " En tankevekker i hverdagen	Ole
<b>15/16</b>	Sak 15/16 - Spørsmål om kompensasjon til trener til gutter 02/03	Knut
<b>35/16</b>	Handle/rekvisisjonsrett(hvem, og hvordan) på vegne av GIL fotball	Ole Kr.